
 

               
REPUBLIKA HRVATSKA     
ISTARSKA ŽUPANIJA  
GRAD LABIN 
Upravni odjel za poslove Gradonačelnika, 
Gradskog vijeća i opće poslove 
Klasa: 024-03/23-03/13 
Urbroj: 2163-4-01-23-6 
Labin,  15. veljače 2023. 
                                 
PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Katarina Filipović (SDP) je na 16. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 15. veljače 2023. godine postavila vijećničko pitanje: 
 
„Rapčani i Labinjani su imali svoje javne stepenice ili stazu od Girandelle, otprilike od teniskih 

terena, pa do mora. Nakon zadnje rekonstrukcije tih stepenica više nema ili nisu označene kao 
javne, pa se građani osjećaju kao šverceri dok prolaze kroz turističko naselje. Zanima me da 
li trenutno postoje javne stepenice na Girandelli i ako postoje, zašto nisu propisno označene i 
osigurane rukohvatima?“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik grada Labina: 
„Vezano za stepenice, ne znam niti na koje stepenice mislite, ali sve stepenice, barem koliko 
ja znam, na lokaciji na Girandelli, su stepenice koje su prohodne i na koje svi građani grada 
Labina, i ne samo Labina nego Labinštine i tko god dođe, mogu slobodno koristiti. Tako da 
nemam informaciju u ovom trenutku da su niti jedne stepenice zatvorene, da im je pristup 
onemogućen, a ako je, slobodno kažite i sve ćemo poduzeti da se to makne.“ 
 
Katarina Filipović (SDP) dodatno navodi: 
„Javne stepenice postoje ali samo do jednog dijela. Na njima nema ni rukohvata, to su više 
neki putići. Mislim da bi trebale biti javno označene, propisno jer to nisu. Mislim da bi to trebala 
napraviti Valamar riviera obzirom na to da su dobili zakup za plažu 3.200 eura za 20.445 m2 
odnosno to je 0,15 eura po m2. Nije mi jasno tko je ugovorio uopće takvu cijenu i da li je možda 
u pitanju neki sukob interesa obzirom na to da svi znamo da su vaši savjetnici bivši bili 
zaposlenici Valamara. Nevjerojatna je činjenica da jedan štander plaća cijenu 3.000 eura za 
štand isto kao Valamar riviera koja plaća cijeli zakup na cijelu Girandellu istu svotu novca, 
3.200 eura.“ 
 
Valter Glavičić, gradonačelnik grada Labina dodatno navodi: 
„Što se tiče Girandelle i stepeništa i svega onoga što ste naveli, odgovorit ćemo Vam u 
pismenom obliku ali ne bi volio da se neke stvari opet paušalno i neutemeljeno govore jer 
znamo da je ovo govornica ali za svaku izgovorenu riječ mora stajati argument a mislim da za 
ovo sve skupa što ste rekli, poslušat ću tonski zapis i nakon toga ćemo Vam vrlo detaljno 
pismeno odgovoriti. Ali opet je iskorištena govornica da se iz jednog pitanja postavi deset 
pitanja koja međusobno nemaju veze jedno sa drugim.“ 
 
 S poštovanjem,  
                                                                                                        PROČELNICA 
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